
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
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København, den 11. juli 2011
Sagsnr.: 10810

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 22. juni 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 469 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Christian H. Hansen (UFG).

Spørgsmål 469:

”Vil ministeren på baggrund af veterinærdirektørens udtalelser den 4. marts 2011 om, at 
optagelser fra en konkret minkfarm med over 100 skadede ubehandlede dyr viste groft 
uforsvarlig behandling af dyr, og at dette uden tvivl ville udløse en politianmeldelse 
(www.dr.dk/P4/Sjaelland/Nyheder/RegionSjaelland) oplyse, om Fødevarestyrelsen i de 
2½ måned, der gik før sagen den 12. maj 2011 blev overdraget til politiet, har været på 
besøg i besætningen for at sikre sig, at der ikke skete vanrøgt af dyr?”

Svar:

Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der oplyser følgende:

”Fødevarestyrelsen har i den nævnte periode ikke aflagt kontrolbesøg i den pågældende
minkfarm.”

Der henvises i øvrigt til min besvarelse af FLF (alm. del) spørgsmål 470.
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